
Interpellation 
Med anledning av nämndernas verksamhetsplaner för 2024 

 

Till KSO Stefan Gustafsson 

I samband höstens beslut om budget för 2024 meddelade den styrande majoriteten till 

mölndalsborna att vi klarar kostnadskrisen utan nedskärningar. 

Det sades t ex att ”vi ska inte använda nedskärningar av välfärden som budgetregulator”, och ”vi ska 

ta Mölndal genom det ansträngda läget med bibehållen verksamhet” (MP 2023-11-02). 

När vi nu läser nämndernas verksamhetsplaner skriver t ex Skolnämnden ”… högre prisökningar och 

löneökningar än tilldelad budgetram”. Vård och omsorg skriver att det är ”svårt att möta 

kostnadsökningar 2024 då större förändringar tar tid, och dess effekter kan synas först senare.” 

Skolnämnden har redan nu ett anställningsstopp som direkt slår emot verksamheten. 

I vårt budgetförslag tog vi höjd för de kostnadsökningar som vi tydligt såg komma, med 25 extra 

miljoner till skolan och 55 miljoner till vård och omsorg. Vad har majoriteten nu för plan för att skaffa 

fram de pengar som behövs för att vi ska ha ”bibehållen verksamhet”, och ”inte använda 

nedskärningar som budgetregulator”? 

För Vänsterpartiet Mölndal 

Joakim Ramberg 


